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PROTOKOLL 

Regionrådets møte 27.09.2013, Momarken Travbane 

 
Regionrådet 2011-2015 Navn - Frammøtte 

  
Askim Kommune Thor Hals 
Askim kommune Lars Holene 
Eidsberg Kommune Erik Unaas 
Eidsberg Kommune Kjetil Igletjern 
Eidsberg Kommune Tom-Arne Tørfoss 
Hobøl Kommune Håvard Osflaten 
Hobøl Kommune Olav Breivik 
Marker kommune Kjersti Nythe-Nilsen 
Marker kommune Espen Jaavall 
Marker Kommune Sten Morten Henningsmoen 
Rømskog Kommune Kari Pettersen 
Rømskog Kommune Bjørn E. Lauritzen 
Skiptvet Kommune Anne-Grethe Larsen 
Skiptvet Kommune Per Egil Pedersen 
Skiptvet Kommune Svein Olav Agnalt 
Spydeberg Kommune Knut Espeland 
Spydeberg Kommune Hans Moesgaard 
Spydeberg Kommune Morten Strande 
Trøgstad Kommune Ole Andre Myhrvold 
Trøgstad Kommune Tor-Anders Olsen 
Trøgstad Kommune Tor Melvold 
Østfold Fylkeskommune Per Inge Bjerknes 
Rakkestad kommune Ellen Solbrække 
Rakkestad Kommune Karoline Fjeldstad 
IØ Regionråd Alf S. Johansen 
IØ Ungdomsråd Vegard Finnes 
Eierskapsprosjektet Åsmund Kobbevik 
Indre Østfold Utvikling IKS Bjørn Winter Johansen 
Glommabanen AS Osmund Ueland 
Eidsberg Idrettsråd Ingunn Hensel 
Askim Idrettsråd Frank Johansen 
Søkergruppen-Ski NM 2016 Nils Skogstad 
Arbeidsgruppen Indre Østfold Arena Yngve Hågensen 
  

 

Knut Espeland ønsket velkommen til møtet. Det var ingen kommentarer til innkallingen.  
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Sak 23/2013 Protokoll fra regionrådsmøtet 07.06.2013 
Beslutning:  

Protokollen godkjennes. 

Sak 32/2013 Glommabanen 
 Osmund Ueland innledet og ga informasjon om bakgrunn for prosjektet og om 

mulighetsstudiet som er beregnet til å koste 1 million kroner. 

 
Beslutning: 

1. Indre Østfold Regionråd ser positivt på forslaget om en mulighetsstudie for å utrede 
en bybane som knytter sammen Nedre Glomma og Indre Østfold og håper at studiet 
også kan vurdere kontakten mot øvrige eksterne destinasjoner som er viktig for Indre 
Østfold både innenfor og utenfor Østfold og over riksgrensen. 
 

2. Eidsberg kommune har bevilget kroner 33.333,33 til prosjektet. Indre Østfold 
Regionråd ber de 8 øvrige medlemskommunene om å spleise på et økonomisk bidrag 
til forstudiet, stort kroner 33.333,33  fordelt etter innbyggertall. 

 

Sak 33/2013   Idrettsanlegg i Indre Østfold 

Ingunn Hensel og Frank Johansen innledet på vegne av idrettsrådene i Indre Østfold og 
presenterte rapport om regionens idrettsanlegg, datert 19.09.2013 
 

Beslutning: 
Regionrådet tar rapporten til orientering. 
 

Sak 34/2013  Indre Østfold Arena-flerbrukshall med is 
Bjørn Winther Johansen innledet og presenterte arbeidsgruppens forstudierapport.  Yngve 

Hågensen ble invitert til å kommenterte saken. På bakgrunn av forslag fra Tor-Anders Olsen 

ble det fattet følgende 

Beslutning: 

1. Indre Østfold Regionråd stiller seg positiv til realiseringen av en regional ishall i Indre 

Østfold. 

 
2. Indre Østfold Utvikling IKS forespørres om å sondere mulighetene til å gjennomføre 

prosjektet(Indre Østfold Arena) i et ikke profittbasert selskap i «sivil sektor» eller i en 

annen form for offentlig/privat samarbeid. 

 
3. Det foretas en planfaglig vurdering av lokaliseringen. Rådmennene bes om å utføre 

dette ved sin felles planlegger-gruppe.  

Sak 35/2013 NM på Ski 2016 
Nils Skogstad innledet og presenterte bakgrunn for søknaden om NM på Ski 2016.  
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Beslutning: 
Indre Østfold Regionråd ser positivt på at det jobbes med en søknad for NM på ski i Eidsberg 
2016, og støtter at det søkes Partnerskapsfondet i Østfold om midler.  
 

Sak 36/2013 Regionrådets sekretariat fra 2014-organisering og 

finansiering 

Beslutning: 

1. Regionrådets arbeidsutvalg får fullmakt til å inngå avtale med Indre Østfold 
Utvikling IKS om kjøp av sekretariatsfunksjon for regionrådet i henhold til 
tilbud som har en ramme for 2014 med forbehold om at kommunenes 
finansiering faller på plass. 
 

2. Beløpet fordeles mellom kommunene etter innbyggertall. 
 

Sak: 37/2013 Eventuelt 
 
A) Endring av møtedatoer. 

 Fredag 15. november: IKS representantskapsmøter (erstatter tidligere varslet 22. 
november) 

 Fredag 29. november: Regionrådsmøte (erstatter tidligere varslet 15. november) 
 

B) Orienteringssaker 
a. Åsmund Kobbevik orienterte om status på ACT (Assertive Community Treatment) 

tjenesten i Indre Østfold 
b. Knut Espeland orienterte om KVU prosessen rundt Follobanens tilkobling til Østre 

Linje  
c. Alf S. Johansen orienterte om status på forslaget om å etablere er busstilbud over 

grensen mellom Årjäng og Askim 
 
 

Spydeberg 29. september 2013 
 
Alf S. Johansen 
Sekretær 


